

# 1 BITIHORN 1607 moh



ca. 4 km en vei



ca. 2 timer opp



ca. 550 høydemeter



fra 6–7 år

approx. 4 km one way

approx. 2 hours up

approx. 550 meters

from 6–7 years

ca. 4 km pro Strecke

ca. 2 Stunden hoch

ca. 550 m

ab 6–7 Jahren

GPS-coordinates starting point 32v 489602 6798325

GPS-coordinates summit 32v 489253 6795586

Flag: Norway Følg fv 51 fra Beitostølen forbi Båtskaret med Bitihorn på venstre hånd og fortsett i retning Bygdin, ca. 10 km. Stor parkeringsplass på venstre side av veien ovenfor "sameleiren" (avgift, vippes eller kontant).

Flag: Norway Følg den T-merkede stien ca. 1 km innover. Etter passering gjennom reingjerdet dreier stien til venstre mot toppen (T-ruta fortsetter rett fram mot Yksendalsbu). Tydelig sti uten spesielle vanskeligheter. Storartet utsikt innover Bygdin og Jotunheimen, men også over hele det nordlige Valdres.

Flag: United Kingdom Follow road 51 North from Beitostølen in the direction of Bygdin. After approx. 10 km, you will see a parking lot on the left side of the road, opposite the Lappish Camp (parking fee). From there, follow the T-marked path for about 1 km. After passing through a reindeer fence, the route up to the summit of Bitihorn turns left and uphill. (The T-marked path continues straight ahead to Yksendalsbu). The route to Bitihorn is clearly marked and not very challenging. However, it does get a little steeper near the top. Enjoy the panoramic view towards Bygdin, Jotunheimen and most of the northern region of Valdres.

Flag: Germany Folgen Sie der Straße 51 von Beitostølen ca. 10 km nordwärts in Richtung Bygdin. Auf der linken Straßenseite liegt gegenüber des Samenlagers ein großer Parkplatz (gebührenpflichtig). Ab hier folgen Sie zuerst ca. einen Kilometer weit dem mit roten T's markierten DNT-Wanderweg in Richtung Yksendalsbu und passieren einen hohen Rentierzaun, bevor die Route auf das Bitihorn links bergan führt. Der Pfad ist deutlich und gut markiert und bietet keine nennenswerten Herausforderungen. Die Aussicht über den See Bygdin, zum südlichen Jotunheimen und über weite Teile des nördlichen Valdres ist bei klarem Wetter atemberaubend.





© Kartverket. Kartet er hentet fra kartverket.no  
offisiell



Foto: www.valdresbilder.no